
Zápis č. 1/2018 z jednání Školské rady při ZŠ Zbečno, konaného dne 

27.6.2018 v budově ZŠ 

 

 

Přítomní:    předsedkyně ŠR: Taťána Prošková 

                        zástupce ZŠ: Lucie Skleničková  

                        zástupce rodičů: Tomáš Sklenička 

 

Program:   1. Zahájení jednání. 

                        2. Záležitosti k jednání. 

                        3. Různé. 

 

 Jednání: 

1.     Zasedání zahájila předsedkyně ŠR Taťána Prošková. Uvítala zde přítomné. Členové ŠR 

se dohodli, že zápis provede Lucie Skleničková. 

 

 

2.    Předsedkyně ŠR a zástupkyně za obec Taťána Prošková řekla, že nemá žádné věci 

nutné k jednání. Taktéž zástupce za rodiče Tomáš Sklenička neměl žádné záležitosti 

nutné k projednání. 

    Zástupkyně za školu, Lucie Skleničková, se dotázala předsedkyně ŠR, zda by bylo 

možné, aby obec pravidelně sekala pozemky u ZŠ Zbečno. Paní starostka odpověděla, že 

to, vzhledem k velkému pracovnímu vytížení zaměstnanců OÚ, není možné a doporučila 

zakoupení nové sekačky z rezervního fondu školy. Lucie Skleničková řekla, že o tomto 

doporučení informuje ředitelku školy. 

 

3.    Členové ŠR se dohodli, že k dalšímu zasedání dojde na podzim tohoto roku, či 

v případě nutnosti. Další zasedání svolá předsedkyně ŠR. 

 

 

Zapsala:   Lucie Skleničková 

 



Ve Zbečně dne……………………2018 

 

 

 

 

……………………………………………..                                                         ……………………………………… 

         Taťána Prošková                                                                                   Lucie Skleničková 

         předsedkyně ŠR                                                                                      zástupce školy 

 

 

……………………………………………… 

           Tomáš Sklenička 

           zástupce rodičů 


